
Creatief boekhouden met de afvalstoffenheffing en een structurele oplossing voor Bioafval. 
(Inspreken Eddy van Essen Politieke Markt 29-6-2021) 

De TC Tubantia meldde op 22 juni: 

"De lasten voor woningeigenaren nemen volgend jaar toe met 2,3 procent en voor huurders met 1,8 procent. Dat 
komt omdat de afvalstoffenheffing toch niet omhoog hoeft. Dat zou wel moeten door hogere verwerkingskosten voor 
PMD-afval (oranje bak). Maar dat kan worden gedekt door een hogere winstuitkering van afvalverwerker Twence." 

Een foutieve uitleg over hetgeen hierover in de kadernota 2022-2025 staat. 

Citaat kadernota blz. 34: 
"Eigenlijk zou de afvalstoffenheffing omhoog gaan door de hogere verwerkingstarieven voor GFT, restafval en PMD 
per 1 juli 2022 door Twence. Wij krijgen echter een extra dividenduitkering, die we in kunnen zetten als compensatie." 

Dus het extra dividend wordt ingezet om ALLE hogere afvaltarieven per 1-7-2022 op te vangen daarbij dreigt er door 
de vervuiling van het PMD ook nog een verhoging met €12,-  

Citaat kadernota blz. 107:  
"Mochten wij onverhoopt moeten terugvallen op de oorspronkelijke afspraken zonder deelafkeur, dan heeft dat een 
aanvullende stijging van het tarief tot gevolg, van naar verwachting € 12 per huishouden." 

Het vaste tarief gaat in 2022 sowieso OMHOOG met €4,80. Dit komt omdat de gemeente het kansloze hobbyproject 
voedselfiets wil verlengen en er ook nog twee extra handhavers ingezet worden. 

Citaat kadernota blz. 106: 
"Uiteindelijk betekent dat een verhoging van het vaste tarief van € 179,40 in 2021 naar € 184,20 in 2022." 

En nu komt de creatieve boekhoudmethode van de gemeente Hengelo weer om de hoek kijken. 
In plaats dat de afvalstoffenheffing OMHOOG gaat met €4,80 gaat deze volgens de gemeente €0,30 OMLAAG 
(kadernota blz. 106). 
Hoe dan? De gemeente gaat uit van een geprognosticeerd afvalaanbod van een gemiddeld huishouden in de 
laagbouw. Dit afvalaanbod is onrealistisch laag mede door de vele afvalmijders. 
Het afvalaanbod gaat volgens de gemeente in 2022 dalen! Er wordt gerekend met het vaste tarief + aantal "orackliks" 
+ aantal groene containers van 140 Liter. 
Volgens de gemeente klikt een gemiddeld gezin 3 keer minder, van 24 keer in 2021 naar 21 keer in 2022. Ook 
verwacht men dat de groene container 1 keer minder aan de straat gezet zal worden namelijk van 9 keer naar 8 keer. 
Dus 3 x €1,30 en 1 x €1,20 = €5,10 minder. Zo komt men voor 2022 uit op €221,10 (2021: €221,40). 
En dan te bedenken dat het COELO voor 2021 een afvalstoffenheffing van €259,- heeft berekend. 

En zo worden we door onze eigen gemeente VOOR DE GEK GEHOUDEN. 

Waarom de gemeente het kansloze project voedselfietsen wil verlengen? Een structurele oplossing inzameling 
bioafval voor de gehele hoogbouw betekend onherroepelijk een stijging van de afvalstoffenheffing en dat durft men zo 
vlak voor de verkiezingen waarschijnlijk niet aan. De voedselfietsen blokkeren al 5 jaar een structurele en duurzame 
oplossing voor nagenoeg de gehele hoogbouw die het GFE als restafval moet klikken voor €1,30 per 30 Liter.  

Op 27 juni 2012 werd in de raad een motie aangenomen om voor GFT het "0-tarief" in te voeren. Waarom is deze niet 
uitgevoerd? In Twente moet alleen in Hengelo betaald worden voor GFT. Het gevolg is dat wij veel te weinig GFT per 
inwoner inzamelen. In Borne 176 kg. per inwoner, in Hengelo 107 kg. per inwoner. Ons restafval bestaat nog voor 
40% gewicht uit tuin en keukenafval! 
Enschede heeft na een gedegen voorbereiding sinds afgelopen januari een structurele oplossing voor alle 
huishoudens maar Hengelo blijft aanmodderen met een kansloos inefficiënt "geitewollensokkenproject" dat mede 
mogelijk is gemaakt door een dubieuze vermenging met het €250.000,- gesubsidieerde project Marskant-Berflobeek 
dat in 2019 ter ziele ging.  

De raad zou nu zelf het initiatief moeten nemen. Op 1 januari 2022 het 0-tarief voor bioafval invoeren. Stoppen met de 
voedselfiets en het beproefde Enschedese systeem invoeren. Indien men bereid is het roer radicaal om te gooien 
hoeft de afvalstoffenheffing naar mijn inzicht niet verhoogd te worden. 

Tenslotte: Volgens het jaarverslag is het afvalbeleid een succes. We zouden nog maar 95 kg. restafval per inwoner 
hebben. "We zien wel veel vervuiling bij de verpakkingen". Die steeg in 2020 met 13 kg. per inwoner naar 38,3 kg. Er 
werd 6 kg. per inwoner minder verpakking ingezameld. We hebben dus geen 95 kg. restafval per inwoner maar 133,3 
kg. per inwoner. En zo worden we ook hier weer voor de gek gehouden. Nog vragen? 
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